

MEMBERSHIP APPLICATION FORM

1/1/2019 - 31/12/2019

入會申請表格

2018 HKAAA Registration No 2018 年田總註冊証號碼 (If Any 如有):							
Name in English 英文姓名: Please write in Capital Letters			Surname Other names			中文姓名: 請以正楷填寫	
HKID No. 香港身份證:						Sex 性別: Male男 <input type="checkbox"/> / Female女 <input type="checkbox"/>	
Date of Birth 出生日期:	/	/	Age 年齡:	HK Residents 香港居民:	Yes是 <input type="checkbox"/> / No否 <input type="checkbox"/>	Yr of residence in HK 居港年期:	
Nationality 國籍:				Occupation 職業:	Employed 就業 <input type="checkbox"/> / Student 學生 <input type="checkbox"/> / Other 其他 <input type="checkbox"/>		
Mobile No.手提:			Office 公司:			Home 住宅:	
Email address 電郵地址(請清楚填寫):					Name of Referral 介紹人姓名:		
Address 地址:							

- (1) RRAC Membership Fee including HKAAA registration fee 會員年費及包括田總註冊費：
Senior 成人 HK\$300 / Junior 青年 (born in or after 2000 / 於 2000 年或之後出生) HK\$120
Weight Training Room Pass: HK\$120
健身室証年費: HK\$120
Please enclose a copy of your ID Card and a photo (for new HKAAA membership application)
請附上 身份證 副本及相片一張 (用於田總新會員申請)
- (2) RRAC Membership Fee only (without HKAAA registration) 只成為必達會員之年費 (不包括田總註冊)
Senior 成人 HK\$200 Junior 青年 HK\$80

Please note 請注意：

- (1) Non HKAAA member do not have access to HKAAA training facilities, such as Wan Chai Sports Group, Sham Shui Po Sports Ground, etc. and the weight room of the sports grounds.
非田總註冊會員不能進入田總訓練場地，如灣仔運動場、深水埗運動場，及其所設的健身室。
- (2) Application for RRAC membership shall be referred either by a RRAC committee member or a senior RRAC member who has been RRAC member for at least 25 years. The name of the referral shall be stated in the application form. RRAC committee reserves the right to decline any membership application.
申請人必須填寫介紹人的名字，而介紹人必須是一位本會執委會成員或擁有最少 25 年年資的資深會員。本會執委會保留是否接納所有申請的最終決定權。
- (3) RRAC committee reserves the right to reject an application for services from the member.
本會有權拒絕會員要求服務的申請。
- (4) Not accept HKAAA Second Club application.
不接受成為香港業餘田徑總會第二屬會的申請。

Please return your application form and HKAAA application form (if need apply) with payment (cheque payable to "Road Runner Athletic Club") to: RRAC, GPO Box 12861, Hong Kong.

Application closing date is 1st March 2019. Late application will not be considered.

請填妥表格及田總會員申請表格 (如需要申請)，連同劃線支票 (抬頭人請寫 "必達體育會") 寄回：

RRAC, GPO Box 12861, Hong Kong.

申請入會截止日期為 2019 年 3 月 1 日，逾期恕不受理。

I declare all the information contained in this application form is true and correct, I will obey the rules and regulations by RRAC.
I understand that any false information given in this form will lead to immediate termination of my membership without prior notice.
本人聲明以上所提供的資料一切準確無誤，並遵守必達體育會章及規例。
本人明白若提供虛假資料，本人的會藉會在不獲會方通知下即時終止。

Date 日期 _____

Signature 簽名 _____

For Official Use only

2019 HKAAA #		Weight training pass #		Remark	
Cheque / Cash	\$	Bank		Cheque no.	